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 P rov i nc ie  F levo land   V e r s l a g  
 
 
 
 
 
 
Registratienummer:  
CSA05.077 

 

  

Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van 12 oktober 2005 
  
 

Aanwezig zijn: 

Dhr. M. van Daalen (voorzitter), mw. E.H. Soudain (PvdA), mw. T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA),  

dhr. B.G. van ’t Erve (CDA), mw. K.J.H. Hasper-Wolters (CDA), mw. J.S. Binnerts- de Jonge (VVD),  

mw. F.T. Joosse (ChristenUnie), dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. L.H.M. Lammers (ONS Flevoland),  

dhr. R. de Wit (SGP), dhr.L.J.J. Caniëls (commissiegriffier).  

 

Afwezig zijn: 

Dhr. J. Slicht (PvdA), mw. M.I. Creemers-Hazebroek (VVD), mw. F. Laamraoui-Amsiti (GroenLinks),  

dhr. H. Crebas (D66). 

 

Ook aanwezig is: 

Dhr. J.M. Bos, gedeputeerde 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en stelt de nieuwe notulist mw. Mienk 

Haagen voor. 

De voorzitter heeft van de heer Lammers (ONS Flevoland) vernomen dat hij volgende week 

geopereerd zal worden en wenst hem daarbij, en bij de revalidatie, veel sterkte.  

 

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter wijst erop dat de “voortgang brainstorm landschapskunst” aan de agenda toegevoegd 

zou kunnen worden. Desgevraagd, bevestigt de VVD dat dit niet nodig is. Aangezien gedeputeerde 

Bouwmeester vandaag niet aanwezig kon zijn, is de vraag in de vorige commissie al uitgebreid 

beantwoord. De voorzitter vraagt of er nog andere zaken voor de agenda zijn waarop de PvdA vraagt 

of de uitgereikte stukken betreffende “Hoger Onderwijs” en “ Jeugdzorg” op de agenda moeten of dat 

deze bij de mededelingen en vragenronde aan de orde komen. De voorzitter bevestigt dit laatste. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag van de vergadering  

a. van commissie Samenleving d.d.06-07-2005 

Geen op-/aanmerkingen.  

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

b. Toezeggingenlijst 

- Werkbezoek museum “de Paviljoens” d.d. 12-10-2005. De voorzitter merkt op dat het een goed en 

plezierig bezoek is geweest. Kan van de lijst worden afgevoerd.  

- Een notitie over personeelsbeleid van het Leger des Heils is bij de statenbehandeling op 6 oktober 

2005 verstrekt en kan dus van de toezeggingenlijst af. 

- Werkbezoek ROC. Dit zou een joint moeten zijn tussen “Samenleving” en “Werk” en zal in het 

presidium besproken worden, volgende week. De voorzitter informeert of er nog “boodschappen “uit 

de commissie zijn die hij moet nemen. Hierop reageert de VVD met de opmerking dat het een voorstel 

was van GroenLinks, dat in de commissie van juli is toegelicht, waaruit deze werkwijze is 
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voortgekomen. De reden van het werkbezoek was onduidelijk en daarom leek het nuttig om dit door 

het presidium en de griffie te laten bekijken. De voorzitter zal hier later verslag van doen. 

 

4. Voorzitter/Presidium/Statengriffie 
a. Mededelingen 

- Er zijn afmeldingen van de heer Slicht (PvdA) en van mevrouw Creemers (VVD).   

 

5. Portefeuillehouder J.M. Bos 

a.Mededelingen 

Aan U verzonden of in de bakjes gelegd: 

- Ontwikkelingen hoger onderwijs Almere Flevoland  

- Update notitie jeugdzorg oktober 2005  

- Conferentie 5x RAAK op 31-10-2005 

- Lancering van 1
e
 editie van onbeperkt sporten op 22-10-2005 (van Sportservice Flevoland) 

- mogelijkheid om stage te lopen bij Omroep Flevoland (van Omroep Flevoland) 

 

Naar aanleiding van de mededelingen wordt het volgende opgemerkt: 

De voorzitter geeft aan dat de stukken inzake Ontwikkelingen hoger onderwijs Almere Flevoland en de 

update notitie jeugdzorg oktober 2005  besproken kunnen worden, tenzij gedeputeerde Bos 

voorafgaand andere mededelingen zou willen doen.  

Gedeputeerde Bos geeft aan dat hij zijn mededelingen, volgens afspraak, in de statenconferentie al 

schriftelijk heeft ingediend. Hij vraagt zich af of de maandag, gezien de omvang, inderdaad bijtijds 

genoeg is.  

De voorzitter dankt hem hiervoor met de opmerking dat het op deze manier de Statenleden enerzijds 

zo actueel mogelijk zijn geïnformeerd en voorts in de gelegenheid zijn de inhoud van de 

mededelingen voorafgaande aan de commissievergadering tijdig tot zich te nemen . c.q. in de eigen 

fractie nog even te bespreken. 

De PvdA spreekt haar dank uit voor het op tijd indienen van de stukken. Een tweede compliment geeft 

zij aan de opstellers van het kaderplan n.a.v. het initiatief voorstel jeugdzorg. Het is een goed leesbaar 

stuk.  

Op Omroep Flevoland sprak de voorzitter Bureau Jeugdzorg haar zorg uit over de doorstroming in de 

jeugdzorg m.b.t. opvang en “uit huis plaatsing”, als gevolg van verstopping door het nog aanwezig zijn 

van wachtlijsten. De PvdA vindt dit lastig vooral na het terzake statenbreed aannemen van een motie. 

n. Ook het antwoord van de gedeputeerde, die in het interview bij omroep Flevoland zei wel meer 

plaatsing te willen maar dat zulks geld kost, begreep zij niet goed. Bij bespreking van de begroting, 

vorige week, heeft zij van de gedeputeerde gehoord dat er voldoende middelen zijn. Zij vraagt de 

gedeputeerde dan ook, hoe dit is te rijmen. 

De ChristenUnie heeft een aantal vragen over de notitie update jeugdzorg. Op pagina 3 punt 2 staat 

dat de recent in dienst getreden manager zijn functie heeft neergelegd. Zij wil hierover en over de 

consequenties voor de voortgang, graag meer weten. De tweede vraag betreft punt 3. De fractie wil 

graag weten of men met 30 hulpverleners in het IPT traject, op schema zit. Verder vraagt zij zich af 

wat wordt bedoeld met: “Het aanbod crisisplaatsen voor oudere jeugd blijft langer open.” Zij wil weten 

wat dit voor consequenties heeft. Als laatste een vraag over het 4
e
 aandachtspunt waarin gesproken 

wordt over problemen met huisvesting. De fractie vraagt zich af of “Nieuw Veldzicht” dat binnenkort 

weer leeg komt te staan daarvoor niet gebruikt kan worden. 

Het CDA geeft aan dat het nog niet in de fractie is besproken. Een aantal vragen is al gesteld en wat 

betreft de 4
e
 peiler heeft zij dezelfde mening als de PvdA fractie. Zij maakt zich ernstig zorgen over de 

wachtlijsten. 

Ons Flevoland sluit zich aan bij de vraag van de ChristenUnie over het neerleggen van de functie van 

de manager uitvoering. Ook wil zij antwoord op de vraag, nu de sturingsinformatie ontbreekt, in welke 

relatie zij de digitale component moet zien, die zo van belang is als het om het monitoren van 

wachtlijsten etc. gaat. Dit kan nu bij de provincie niet goed gevolgd worden.  

De SGP sluit zich aan bij de vraag van de PvdA en gaat daarop verder met de vraag of bekend is 

hoeveel het wegwerken van de wachtlijsten zal gaan kosten. Zo ja, is de organisatie van Jeugdzorg 

geëquipeerd om dit te doen? 

De SP wil weten of de haalbaarheid, voor het wegwerken van de wachtlijsten voor het eind van 2005, 

reëel is.  
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Gedeputeerde Bos is blij met de reacties en de mogelijkheid het een en ander nog toe te lichten. 

Evenals de PvdA, geeft hij zijn complimenten aan de makers van het kaderplan. Belangrijk om te 

melden is dat momenteel, in heel Nederland, meer jongeren voor hetzelfde geld geholpen kunnen 

worden. Aanvankelijk waren er geen wachtlijsten meer, maar door de actuele ontwikkelingen is er een 

toename van druk vanuit de voogdij voor crisisopvang en uithuisplaatsing. In het interview heeft mw. 

Bouwman aangegeven dat er dringend plaatsen nodig zijn voor crisisopvang en pleegzorgplaatsen.  

Van Bureau Jeugdzorg wordt verwacht dat zij, in overleg met de sector, inspeelt op de veranderende 

vraag en dat dit niet automatisch gepaard gaat met het neerleggen van een rekening bij de provincie. 

In deze context moet de commissie ook zien dat het geld kost. Er moet immers actie ondernomen 

worden voor het vinden van crisisopvang en pleeggezinnen. Men moet keuzes maken en prioriteiten 

stellen.  

Het gevolg hiervan is dat de invoering van IPT langzamer op gang is gekomen dan ingeschat. Het 

vraaggericht werken verloopt minder soepel omdat b.v. de omschakeling van residentieel- naar 

ambulant-werken nogal eens moeilijkheden oplevert. In een tijd van toename van druk hadden 3 

groepen gesloten moeten worden. Dit bleek niet haalbaar en heeft geresulteerd in, hetgeen bedoeld 

werd in de 2
e
 alinea van punt 3, n.l. het, minimaal nog een half jaar, openhouden van de crisisopvang 

in Almere. Het extra geld wordt gebruikt om dit soort overbruggingen te realiseren. Als antwoord op de 

vraag van de ChristenUnie over Nieuw Veldzicht kan de gedeputeerde melden dat er overleg is met 

hen om invulling te geven aan één gebouw, dat binnenkort leegkomt .De gedeputeerde herkent niet 

wat het CDA over de wachtlijsten zegt. De cijfers wijzen anders uit. Er is een forse vermindering, 

alleen de doorstroom naar het zorgaanbod kan er nog niet zijn. Het noodplan en IPT moeten daar een 

antwoord op geven. 

 

CDA antwoordt dat gedoeld wordt op de hulpverlening na de indicatie bij Bureau Jeugdzorg. 

Gedeputeerde Bos is het daarmee eens en stelt dat, dat ook de reden is om IPT in te zetten. 

Ons Flevoland constateert, volgens hem terecht, het niet goed functioneren van de 

informatievoorziening binnen Bureau Jeugdzorg. Er is een controle ingesteld. De oorzaken zijn 

complex, o.a. landelijke registratie en de cultuur. De provincie wil op feitelijke gegevens kunnen 

sturen. Financiën zijn al een stuk inzichtelijker. 

SGP heeft gevraagd hoeveel geld er nodig is. Hier is geen eenduidig antwoord op te geven. De 

manager uitvoering bleek niet te passen. De interim gaat vrij snel van start om zo veel mogelijk 

stagnatie te voorkomen. Wat de vraag van de SP over de wachtlijsten betreft kan Gedeputeerde Bos 

melden dat er keiharde afspraken zijn dat er 1 januari geen wachtlijst meer is. Aangezien er altijd 

onbeïnvloedbare factoren zijn is er geen 100% garantie te geven.  

SP haalt aan dat Den Haag aangeeft dat het haalbaar moet zijn. 

Gedeputeerde Bos meldt dat er goed overleg is met de staatssecretaris. Iedereen doet zijn best maar 

ook de staatssecretaris kan geen keiharde toezegging doen. 

De voorzitter vraagt of er nog iemand wil reageren op het voorafgaande. 

De PvdA reageert door in te gaan op de recente ontwikkelingen die een toename van de hulpvraag 

met zich meebracht. Zij wil weten of, bij een aanhoudende toename, die niet opgevangen kan worden 

door de IPT, dit gerapporteerd zal worden. Tevens wil zij weten of de ideeën over het geven van 

residentiele hulp dan bijgesteld zullen worden. 

 

Gedeputeerde Bos vat samen dat de sector direct melding doet als er knelpunten zijn. Deze worden 

aan de commissie doorgegeven. Nu moet een balans gevonden worden tussen incidenteel geld 

investeren, de IPT ontwikkeling en het open houden van residentiele voorzieningen. Hij gaat er niet 

van uit dat geld een probleem is. Er komen extra middelen met de miljoenennota. Iedere twee tot drie 

maanden wordt de stand van zaken gemeld. 

De ChristenUnie waardeert het zeer dat zij mag meedenken, maar verbaast zich erover dat men niet 

heeft zien aankomen dat de overgang van residentiele naar ambulante hulpverlening zo lastig was. 

Gedeputeerde Bos merkt op dat het wel voorzien was dat het lastig zou zijn maar dat hij de sector 

verantwoordelijk wil maken. Er is gekozen voor een andere werkwijze die efficiënter moet zijn en IPT 

zou daar een hulpmiddel bij kunnen zijn. 

 

De voorzitter zegt dat de mededelingen van gedeputeerde Bos uitermate uitgebreid zijn besproken. 

Hij noemt het een goede ontwikkeling dat, nu de stukken eerder uitgedeeld zijn, de mogelijkheid er 

ook is om er inhoudelijk dieper op in te gaan.  

Hij vraagt of aan een vragenronde voor gedeputeerde Bos behoefte is. 
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b. Vragenronde 

De PvdA heeft een vraag over het stuk Ontwikkeling Hoger Onderwijs. Er is door de provincie een 

grote inspanning geleverd met goed resultaat, waarvoor haar complimenten. Op pagina 1 staat onder 

de kop opleiding technisch innoveren en ondernemen dat er nog een overbrugging van 1,2 miljoen 

nodig is. De vraag is nu of de provincie hiervoor financiën ter beschikking moet stellen. De fractie vindt 

het een fors bedrag.  

Wat zijn de inspanningen van de provincie zijn op het gebied van de problematiek in de mantelzorg?  

Het CDA leest in het stuk over OC en W dat regelgeving een complicerende factor is. De vraag is of er 

nieuwe elementen zijn of betreft het hier de oude toetsingscriteria ? 

ONSFlevoland zegt dat in het blad Elsevier een kwaliteitsrapportage is verschenen over de beste 

Ziekenhuizen. Moeten wij ons zorgen maken of de kwaliteit van de zorg gehandhaafd kan blijven? 

 

Gedeputeerde Bos antwoord dat er inderdaad veel inspanning is geleverd in het Hoger Onderwijs. Er 

zijn veel initiatieven en ideeën en er moet dus een goede schifting plaatsvinden om het haalbare eruit 

te halen. Hij geeft aan blij te zijn met de geboekte vooruitgang in Almere. Als het gaat om de houding 

van OC en W zijn er geen nieuwe elementen. De staatssecretaris erkent wel dat Flevoland een 

uitzonderingspositie zou moeten krijgen maar bij de invoering daarvan stuit hij op de formuleringen. 

Wat betreft de vraag over de financiering, merkt hij op dat er in de strategische reserve geoormerkt 

geld staat voor Hoger Onderwijs. Mocht het nodig zijn dan zal hij met aanvullende vragen komen. Hij 

vindt overigens dat de onderwijsinstellingen zelf ook moeten financieren en het liefst nog met een 

marktpartij erbij.  

Met betrekking tot de vraag over de inspanningen ten behoeve van de mantelzorg, kan hij mededelen 

dat de steunpunten worden ondersteund, ook financieel. Met de gemeenten wordt de WMO positie 

besproken maar het is nog onduidelijk wat daarmee gaat gebeuren. Er wordt € 35.000,- uitgegeven 

aan incidentele projecten, geïnitieerd door de steunpunten. 

ONSFlevoland heeft wederom gevraagd naar de situatie in de ziekenhuizen. De gedeputeerde merkt 

op dat de enquête geen wetenschappelijk onderzoek was maar een belevingsonderzoek. Hij heeft 

regelmatig overleg met het bestuur waarin zowel de financiële en inhoudelijke situatie als de 

zorgontwikkeling wordt besproken. Ontwikkelingen die hem overigens positief stemmen. 

 

De voorzitter stelt dat hiermee de vragenronde voor gedeputeerde Bos is afgerond. 

 

 

6. Presidium 

Uit het presidium zijn geen zaken te melden. 

 

7. Rondvraag 

De ChristenUnie vraagt haar collega Statenleden in deze commissie wat zij vinden van het idee om de 

IPO enquête op jeugdzorg gezamenlijk in te vullen. 

De voorzitter concludeert dat bijna alle leden eraan mee willen doen. 

De ChristenUnie verzoekt de griffie om dit te organiseren. 

De voorzitter deelt mee dat de griffie daar positief op reageert.  

ONSFlevoland  doet het verzoek om aan de griffie te vragen of het ’s avonds kan plaatsvinden. 

De voorzitter deelt mee dat de griffie het verzoek heeft ontvangen en wil weten of er verder nog 

vragen zijn voor de rondvraag. 

Het CDA noemt nog even de mogelijkheid om stage te lopen bij omroep Flevoland. De fractie is onder 

de indruk van het vele werk dat door de omroepmedewerkers vooraf moet worden verricht voor een 

uiteindelijk relatief korte uitzending 

 

8. Sluiting 

De voorzitter, wenst iedereen wel thuis en sluit om 16.03 de vergadering. 

 

 

 

Vastgesteld te Lelystad, ____________________________________ 2005 
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De voorzitter                                         de commissiegriffier 

 

 

 

TOEZEGGINGENLIJST cie. Samenleving 

Stand per 12-10-2005 

NR Datum cie. Onderwerp/toezegging Door Afdoen per 

1 06-07-2005 Werkbezoek ROC 

voorstel in het Presidium brengen met de vraag aan 

de voorzitters Samenleving en Werk voor een 

gezamenlijke werkbezoek/presentatie van de 

onderwijsinstelling ROC. Vervolgens om contact op 

te leggen met de Raad van Bestuur van ROC 

Flevoland en hen te vragen een presentatie te 

verzorgen over mogelijkheden en onmogelijkheden 

bij het middelbare beroepsonderwijs met betrekking 

tot stageplekken. 

 

 

Presidium 

 

18-10-2005 

2 12-10-2005 IPO enquete Jeugdzorg 

Gezamenlijke bijeenkomst regelen op een avond 

Griffie  

 

 

 

 


